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Rada Gminy Piaski 

Komisja Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej 

 

Protokół 4/2025 

4 Komisja Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej  w dniu 28 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Gminy 

Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2025 o godz. 14:15, a zakończono o godz. 16:30 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Anna Dąbrowska 

2. Jagoda Dudka 

3. Jarosław Łapawa 

4. Rafał Nowak 

5. Szymon Pawlak 

 

Zaproszeni goście: 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Edyta Biernacka   

Dyrektor SP w Piaskach Jolanta Karkos – nieobecna  

Tematy posiedzenia: 

1. Omówienie spraw bieżących 

2. Wizytacja w Szkole Podstawowej w Bodzewie godz. 15.00 

1. Omówienie spraw bieżących 

Przewodnicząca Komisji zapytała Kierownika CUW w jaki sposób w szkołach na terenie Gminy Piaski 

przyznawane są stypendia, jaka kwota oraz kryteria i czy każda szkoła ma jednakowo.  

Kierownik CUW poinformowała, że decyzja o kwotach stypendiów dla uczniów jest decyzja dyrektorów. 

To dyrektorzy szkół uzgodnili miedzy sobą kwotę przyznawanych stypendiów na rok szkolny 2024/2025, 

na pierwsze półrocze jat to 90 zł na koniec roku 100 zł. W zeszłym roku szkolnym była to kwota 50 zł                 

za  I półrocze, na koniec roku ze względu na to, że zostały środki było wyrównanie między szkołami i każde 

dziecko otrzymało 150 zł. Każda szkoła na terenie gminy Piaski ma swój ustalony budżet.  Szkoła 

podstawowa Piaski ma zaplanowane dla 30% uprawnionych uczniów, Szkoła Podstawowa w Bodzewie 

12,5% uprawnionych dzieci, Szkoła Podstawowa w Szelejewie 23% uprawnionych uczniów. 

Poinformowała, że kryteria przyznawania stypendium (tzw. średnia ocen) są uregulowane w regulaminach 

wewnętrznych każdej ze szkół.  
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Kierownik CUW zwróciła uwagę, że każda szkoła na terenie Gminy ma inny system oceniania. Zapisy 

znajdują się w statutach szkół i jest to wewnętrzna decyzja dyrektora szkoły Mówiła, że po rozmowach z 

Wójtem jest propozycja aby regulaminy oceniania ujednolicić. 

Następnie poruszono temat dowozu dzieci do szkół.  

Komisja wskazała, że dzieci dojeżdżające do szkoły w Piaskach nie mają możliwość uczestniczenia                     

w zajęciach dodatkowych, czy poprawienia ocen ze względu na to, że poprawy są na 8 lekcji, po której nie 

ma autobusu. 

Kierownik CUW wyjaśniła, że jeżeli chodzi o dowozy dzieci informacji powinna udzielić dyrektor szkoły. 

W zeszłym roku były sygnały, że autobus jeździ z jednym dzieckiem. W związku z tym przeanalizowano 

jak sytuacja wygląda, został zmieniony plan, nie ma codziennych odwozów dzieci o 15.20.  

W chwili obecnej wynikła taka sytuacja, że dzieci, które uczestniczą w zajęciach dodatkowych na 8 lekcji 

nie mają autobusu dowożącego do domu. Sprawa wygląda w ten sposób, że gmina nie może generować 

kosztów, nie można zrobić dodatkowego kursu dla dzieci, które korzystają np. z nauki tańca po godzinach 

lekcyjnych. NIK kontroluje takie rzeczy. Dyrektor szkoły w Piaskach ma spróbować dostosować plan tak 

aby chociaż dwa razy w tygodniu była możliwość odwozu dzieci po 8 lekcji. Na tą chwile nie mam żadnych 

informacji.   

2. Wizytacja w Szkole Podstawowej w Bodzewie godz. 15.00 

Druga część posiedzenia Komisji odbyła się w Szkole Podstawowej w Bodzewie.  

Dyrektor p. Zbigniew Jakubowski zaprezentował infrastrukturę szkoły wewnątrz budynku oraz nową 

infrastrukturę sportowo-rekreacyjną na zewnątrz. Pan Dyrektor poinformował o udziale w licznych 

projektach i konkursach, w wyniku których szkoła została wyposażona w dodatkowy sprzęt. Przedstawiono 

również działania Dyrektora, grona pedagogicznego oraz pracowników szkoły w celu polepszenia jakości 

kształcenia oraz wyrównywania szans wśród młodzieży. Pan Dyrektor zaprezentował i omówił działanie 

różnych innowacyjnych narzędzi i sprzętu, które szkoła posiada, jednak zwrócił uwagę na brak sal, 

w których można z nich korzystać. Pan Dyrektor liczy na wygraną w konkursie na termomodernizację 

budynku szkoły, co znacznie zwiększy komfort pracy i nauki.  

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.  

Przewodnicząca Komisji 

Jagoda Dudka 

  

Protokół sporządziła: Joanna Polaszyk 


